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Betreft: Verontrusting over de uitstel van de bouw en het niet vervangen van de gymzaal 

 

 

Aan de gemeenteraadsleden 

van de gemeente Koggenland 

Middenhof 2 

1648 JG De Goorn 

 

 

 

Geacht raadslid, 

 

 

Eerder hebben we u bericht over de erbarmelijke omstandigheden van het huidige schoolgebouw en onze 

zorgen hieromtrent. Hierop hebben wij bericht terug ontvangen over de planning waarin is beschreven dat 

de bouw hoogstwaarschijnlijk eind ‘24 gaat starten. Wij zijn uiteraard verheugd te horen dat er eindelijk 
concrete plannen zijn. Maar wij hebben hierover ook twee kanttekeningen en/of opmerkingen. 

 

Allereerst betekent dit dat we, uitgaande van een gemiddelde bouwtijd van 1,5 jaar, per schooljaar ‘25/’26 
het nieuwe pand kunnen gaan betrekken. Dit zou betekenen dat we nog twee en een half jaar in het 

huidige pand zullen moeten doorbrengen met alle ongemakken van dien.   

Op dit moment zijn bijvoorbeeld onze stookkosten enorm (ivm enkel glas en een oude cv ketel die 

hoognodig aan vervanging toe is). Zie ook onze vorige brief. 

 Ook zijn er renovatiewerkzaamheden aan het schoolplein nodig. Wij zouden graag willen weten in 

hoeverre de gemeente ons hierin kan compenseren en/of bepaalde kosten voor zijn rekening kan nemen? 

 Immers, het uitstel van de bouw is iets waar wij als school geen invloed op hebben gehad. 

 

Ons tweede punt betreft de gymzaal. Met grote verontrusting en verbazing hebben wij begrepen dat in de 

voorliggende raadsvoorstellen geen plaats is ingeruimd voor een nieuwe sportzaal, die integraal onderdeel 

zou moeten worden van te bouwen “nieuwe Ark”. 
 

De huidige gymzaal is oud, niet meer van deze tijd en is ook maar beperkt te gebruiken voor de sportieve 

wensen van Hensbroek. Met de voorgestelde investering zal deze zaal niet groter worden. 



Daarnaast is er nu het unieke moment om integraal te bouwen, waarmee ook geïnvesteerd wordt in de 

toekomst.  

De derde reden is dat integraal bouwen leidt tot nog optimaler gebruik van de gymzaal, juist ook omdat 

school en de buitenschoolse opvang intensiever gebruik kunnen maken van de faciliteiten. 

 

Eerder is bij bijeenkomsten duidelijk geworden hoe goed Hensbroek de eigen broek weet op te houden. Na 

50 jaar zou de gemeente Koggenland, na alle prachtige investeringen in andere kernen hier op passende 

wijze zijn waardering voor kunnen uitspreken. 

 

Wij hopen dan ook dat u uw voorstel kunt en wilt heroverwegen en De Ark, kinderopvang en gymzaal als 

een geheel neer te zetten.  

Graag worden wij over ontwikkelingen en vorderingen op de hoogte gehouden. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens MR De Ark,  

 

************* 

voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


